

To : Fubon Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank")
致 : 富邦銀行 (香港) 有限公司 (「富邦銀行」)
For Bank Use Only 銀行專用
CIF No.

Please complete this form in **BLOCK LETTERS** and place [✓] in the appropriate box. 請用**英文正楷**填寫本表格, 並於適當方格內加「✓」號。
 All of the information in this form is mandatory. 此表格中的所有資訊均必須填寫。

Customer Information 客戶資料
Company Name (English) 公司名稱 (英文)
 Business Registration Certificate No. 商業登記證號碼 / **Certificate of Incorporation No. 公司註冊證號碼**
Email Notification Registered Account(s) Information 電子郵件通知註冊帳戶資料
Notification to be issued upon the completion of an FPS Inward Transfer or Inward Remittance Transaction. (MAX. 5 Email Addresses)
通知將於轉數快或匯款入賬交易完成後發出。(最多 5 個電子郵箱地址)

No.	Registered Email 註冊的電子郵箱	
1.		<input type="checkbox"/> Add 新增 <input type="checkbox"/> Remove 刪除
2.		<input type="checkbox"/> Add 新增 <input type="checkbox"/> Remove 刪除
3.		<input type="checkbox"/> Add 新增 <input type="checkbox"/> Remove 刪除
4.		<input type="checkbox"/> Add 新增 <input type="checkbox"/> Remove 刪除
5.		<input type="checkbox"/> Add 新增 <input type="checkbox"/> Remove 刪除

Please cross out any unused spaces. 請刪去未被應用之空位
Declaration 聲明

- We hereby apply and request Fubon Bank (Hong Kong) Limited (hereinafter, "the Bank") to send email notification(s) to the above registered email(s) when an inward (FPS / Remittance) transaction is completed.
 本公司 特此申請並要求富邦銀行(香港)有限公司(下稱「富邦銀行」)在入賬(轉數快 / 匯款)交易完成後, 向上述登記之電子郵箱發送電子郵件通知。
- We declare that the information provided in this form is true, correct and complete, and hereby authorize Fubon Bank (Hong Kong) Limited to verify the information contained in this application form from any source the Bank may choose.
 本公司 確認以上所提供的資料真實、正確及完整, 並謹此授權富邦銀行 (香港) 有限公司可向任何方面查證。
- We agree that the Bank shall not be liable for any failure or any delay in effecting any or all of the instruction(s) and request(s) set out above.
 本公司 同意富邦銀行對任何延遲執行上述任何指示和要求毋須承擔任何責任。
- We confirm that we have read and understood the Bank' s applicable Terms and Conditions and agree to be bound by the terms therein.
 本公司 已閱讀及明白富邦銀行適用之服務條款, 並同意接受該等條款所規範。
- Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions of in this Declaration, the English version shall prevail.
 本聲明之中英文版本如有任何歧異, 概以英文版本為準。

Authorised Signature with Chop (if applicable) 授權人簽署 [授權蓋印(如適用)]
Date 日期
For Bank Use Only 銀行專用

Signature Verified	Inputted by	Checked by
Date	Date	Date